



## قم بتحويل راتبك إلى البنك التجاري واستمتع بمزايا مميزة! Transfer your salary to Commercial Bank and receive a wide range of benefits.

### الشروط والأحكام

### Terms and Conditions

- 1 This campaign is valid from 20 May 2024 until 31 August 2024.
  - 2 The campaign is applicable for New Commercial Bank Customers (switching banks, evidenced by clearance/liability letter) for a salary transfer of QAR 20,000 and above.
  - 3 Campaign is exclusive to selected CB@Work companies.
  - 4 This offer is limited to one primary applicant only.
  - 5 This offer will target the first 75 customers only.
  - 6 This offer is valid for accounts opened during the campaign period. Any application received after 31 August 2024 will not be eligible for this campaign.
  - 7 This promotion will have no impact on the final decision with regards to the approval of the Loans and Credit Card Application.
  - 8 The customer is required to transfer the salary for 12 months and meet the minimum spends within 90 days on credit cards.
  - 9 The standard Current Account features and benefits will continue to remain the same.
  - 10 For Personal Loan: a minimum of 48 months loan tenor is required.
  - 11 Claw-back of cash-back amount/gift value if the loan is settled during the first 12 months with no salary transfer.
  - 12 Customer will sign the addendum on the claw back clause.
  - 13 To apply this cash back offer no deviation is allowed on interest rate or loan care and should not be offered with any other Personal Loan campaign/promotion.
  - 14 This proposal is for buyout loans from other banks only and not for new personal loans.
  - 15 Cash back to be disbursed to customer account after the first salary is credited to Commercial Bank account at the end of the following month.
  - 16 Customer needs to ensure to provide Commercial Bank with the current and correct email address/mobile number while applying for the Switcher promotion.
  - 17 Clients benefiting from this offer will not be eligible for any other campaign offered by Commercial Bank during this campaign period.
  - 18 This campaign, along with its features, has been introduced by Commercial Bank at its sole discretion. Accordingly, Commercial Bank retains the right to discontinue the campaign or vary its features thereof at any time without prior notice.
  - 19 All facilities are granted at the sole discretion of Commercial Bank. Commercial Bank reserves the right to decline any application that does not meet the eligibility requirements as defined by Commercial Bank. In case of any disputes, including but not limited to disputes on meeting spend thresholds, Commercial Bank's decision would be considered as final.
- تسري هذه الحملة من 20 مايو 2024 حتى 31 أغسطس 2024.
- تنطبق الحملة على عملاء البنك التجاري الجدد (البنوك المبدلة، والمُثبتة من خلال طلب شهادة المديونية أو إخلاء طرف) عند تحويل راتب بقيمة 20,000 ريال قطري وأكثر.
- الحملة حصرية لشركات CB@Work المختارة.
- هذا العرض يقتصر على مقدم طلب أساسي واحد فقط.
- يستهدف هذا العرض أول 75 عميلاً فقط.
- يسري هذا العرض على الحسابات التي تم فتحها خلال فترة الحملة. لن يكون أي طلب يتم استلامه بعد تاريخ 31 أغسطس 2024 مؤهلاً لهذه الحملة.
- لن يؤثر هذا العرض الترويجي على القرار النهائي فيما يتعلق بالموافقة على طلب القروض وبطاقة الائتمان.
- يتعين على العميل تحويل الراتب لمدة 12 شهراً وتحقق الحد الأدنى من الإنفاق خلال 90 يوماً على بطاقات الائتمان.
- سنتبقى مزايا الحساب الجاري القياسية كما هي.
- بالنسبة للقروض الشخصي: يلزم الحصول على مدة قرض لا تقل عن 48 شهراً.
- استرجاع مبلغ الاسترداد النقدي / قيمة الهدية إذا تمت تسوية القرض خلال أول 12 شهراً من دون تحويل الراتب.
- يوقع العميل على الملحق الوارد في البند المتعلق بالاسترداد.
- لتطبيق عرض استرداد الأموال هذا، لا يُسمح بأي انحراف عن سعر الفائدة أو رعاية القروض ويجب عدم تقديمه مع أي حملة / عرض ترويجي آخر للقروض الشخصية.
- هذا العرض مخصص لقرض شراء المديونية من البنوك الأخرى فقط وليس للقروض الشخصية الجديدة.
- استرداد الأموال إلى حساب العميل بعد إيداع الراتب الأول في حساب البنك التجاري في نهاية الشهر التالي.
- يجب على العميل التأكد من تزويد البنك التجاري بعنوان البريد الإلكتروني / رقم الهاتف الجوال الحالي والصحيح أثناء التقدم بطلب للحصول على العرض الترويجي الخاص ببرنامج التبديل.
- لن يكون العملاء المستفيدين من هذا العرض مؤهلين لأي حملة أخرى يقدمها البنك التجاري خلال فترة الحملة.
- تم تقديم هذه الحملة، إلى جانب ميزاتنا، من قبل البنك التجاري وفقاً لتقديره الخاص. وبناءً على ذلك، يحتفظ البنك التجاري بالحق في إيقاف الحملة أو تغيير ميزاتنا في أي وقت دون إشعار مسبق.
- تُمنح جميع التسهيلات وفقاً لتقدير البنك التجاري وحده. يحتفظ البنك التجاري بالحق في رفض أي طلب لا يستوفي متطلبات الأهلية على النحو الذي يحدده البنك التجاري. في حالة وجود أي نزاعات، بما في ذلك، على سبيل المثال، النزاعات المتعلقة بتلبية حدود الإنفاق، يعتبر قرار البنك التجاري نهائياً.